
 

Vervanging van de huidige laptops 
 

Op het CPBW van 24/11/2022 werden we gevraagd om een advies uit te brengen over de aankoop van laptops 
ter vervanging van de bestaande Lenovo ThinkPad laptops. 

Aangezien het CPBW geen kans had om de 8 weerhouden pc’s te beoordelen in de showroom setup 

dienen we ons advies te baseren op een mondelinge uiteenzetting van de interne dienst op het 

comité van 24/11 en op de nota geschreven na de demo voorstellingen. 

Hieruit blijkt dat een advies nog alleen gevraagd wordt over 2 modellen van het merk HP. 

 
Schermqrootte 

Het gemeenschappelijk vakbondsfront is tevreden dat de huidige 13,3" toestellen vervangen worden 

door pc's met een groter scherm 14" (type 640) en 15,6" (type 650). Dit zal het comfort van de gebruikers 

enkel kunnen verhogen. 

 
Keuze van de laptop door de medewerkers 

Het aanbod laat een keuze tussen 2 groottes van pc’s. 

Het gemeenschappelijk vakbondsfront is van mening dat de keuze bij de medewerkers ligt en niet bij 

het management. Het gemeenschappelijk vakbondsfront had dan ook graag gezien dat iedere 

medewerker de pc van zijn keuze kan ontvangen. Maak afspraken met de leverancier om een voldoende 

stock van beide modellen te hebben zodat er geen vertragingen bij de uitrol ontstaan. 

Om te vermijden dat collega's een verkeerde keuze ma ken vraagt het gemeenschappelijk vakbondsfront 

een duidelijke communicatie bij de keuzemogelijkheden met pro's en contra's van elk model. 

Het gemeenschappelijk vakbondsfront vraagt een keuzeoptie te voorzien voor wie geen voorkeur heeft. 
Dan maakt Belfius de keuze voor dit personeelslid. 

Positief is dat de maandelijkse leaseprijs voor beide modellen dezelfde is. 

De huidige laptops in de kantoren beschikken over een aanraakscherm. I n het voorliggende aan bod 

spreekt men over een ‘optional’ touch screen. Het gemeenschappelijk vakbondsfront wenst de 

aanraakschermen te behouden voor de kantoormedewerkers net als de SIM kaart om 4G te kunnen 

blijven gebruiken en het gebruik van een stylus. 

Als aan de personeelsleden van de zetels de keuze geboden wordt tussen versie 640 en versie 650 dan 

dient dit voor Het gemeenschappelijk vakbondsfront ook zo te zijn voor de kantoormedewerkers. 

Als de aankoop/lease procedure voor de kantoren van start gaat wenst het gemeenschappelijk 
vakbondsfront dat het CPBW van bij het begin erbij betrokken wordt zodat een advies op tijd gegeven kan 
worden. 

 

 



Laptoptas 

De huidige laptoptassen met Belfius-logo zijn (meestal) nog niet versleten, we veronderstellen dat er 

niet voorzien wordt in vervanging zeker omdat Belfius duurzaamheid hoog in het vaandel voert. 

De versie 640 (14") past in de huidige laptoptas, de versie 650 (15,6") echter niet. 

Het gemeenschappelijk vakbondsfront is geen voorstander om de medewerkers zelf zo'n tas te laten 

financieren. 

Compatibiliteit met het aanbod via Belfius Connexion 

De ervaring met de Lenovo laptop leerde ons dat er bv. extra software nodig was om deze te kunnen 

gebruiken op de aangeboden docking stations aangekocht via Belfius Connexion. Zorg dat de nieuwe 

portables sowieso vooraf compatibel zijn met het reeds aangekochte of nog te verkrijgen aan bod van IT-

materiaal via Belfius Connexion. 

 
Ecoloqische voetafdruk 

De ecologische voetafdruk van de voorgestelde pc’s hebben we niet in cijfervorm kunnen terugvinden 

zodat we geen vergelijking kunnen maken met de huidige Lenovo laptop, maar we gaan er van uit dat 

een recentere pc een kleinere voetafdruk heeft. Het gemeenschappelijk vakbondsfront hoopt dat dit 

een onderdeel van de parameters was waarop de keuze van weerhouden pc's bepaald werd. Dat kadert 

in het Green  IT project. 

 
Overname na einde lease 

Bij veel bedrijven is het mogelijk dat de pc's nadat ze volledig gewist en nagekeken werden 

aangeboden worden aan het personeel als goedkope pc's, want niet voor alle toepassingen heb je de 

allernieuwste pc nodig (bv. een extra computer voor de kinderen om schoolopdrachten uit te voeren). 

Het gemeenschappelijk vakbondsfront is voorstander dat er hierover akkoorden gesloten worden met de 

leverancier. 

Hoofdtelefoon 

De huidige hoofdtelefoons zullen in de meeste gevallen wel nog werken, dus nieuwe zijn niet nodig. 

Maar wat wel handig zou zijn is dat de huidige hoofdtelefoons (Plantronics C52O M en opvolgers) volledig 
compatibel zouden zijn met MS Teams. Deze hoofdtelefoons hebben namelijk een ‘afstandsbediening' in de 
draad met 4 functies: volume +, volume -, microfoon (un)mute, call aannemen/afleggen). Deze 2 laatste 
functies zijn enkel te gebruiken in Skype en nop niet in MS Teams. Het zou wel een leuke extra zijn mochten 
deze 2 functies geactiveerd kunnen worden in MS Teams. 

Advies over de 2 HP pc’s type 640 en 650 

Na het bekijken van de voorgestelde pc's voor het zetelpersoneel geeft het gemeenschappelijk 
vakbondsfront volgend advies: 

Beide modellen zien er voldoende robuust uit en beschikken over voldoende 

aansluitingsmogelijkheden. Het gewicht valt al bij al mee (zeker voor het model 640). 

Het is een keuze tussen 2 modellen wat een vooruitgang is t.o.v. de huidige situatie en als de 

medewerkers zelf de keuze mogen maken en er rekening gehouden wordt  met de andere 

bovenvermelde opmerkingen geeft het gemeenschappelijk vakbondsfront een positief advies. 

Een advies over de pc's voor het kantorennet kan nog niet gegeven worden daar de pc’s nog niet ter 

beschikking zijn. 

 


